



PRENTSA OHARRA

Agurainek eskatu du Ubalzako proiektu fotovoltaikoa Egileor eta Alaitza guneetatik aldentzea

Horrez gain, proiektuaren balio estrategiko handiko nekazaritza-lurren 15 hektareak baztertzeko eskatu du.

24/03/20 Agurain. Ubalza proiektu fotovoltaikoaren proiektuari alegazioak aurkezteko epa zabaldik dago eta Aguraingo Udalak alegazio-txosten bat aurkeztu du. Beran enpresari oinarrizko bi gai aldatzeko eskatzen zaio: batetik, planta ez dadila eraiki Egileor eta Alaitzako herriguneetatik 500 metro baino gutxiagora, eta, bestetik, proiektutik kanpo utz daitezela balio estrategiko handiko nekazaritza-lurren 15 hektareak.

Alegazioak arkitekto aholkulariak egindako txosten batean oinarritu dira eta horren arabera, hiru lursail Egileor herritik 400 metro baino gutxiagora daude, eta laugarren partzela bat Alaitza herritik 250 metro baino gutxiagora dago. Hala ere, Energia Berritzagarrien Lurralde Plan Sektorialak, hasierako onarpenean, ezartzen du horrelako proiekturek, gutxienez, biztanle-guneetatik 500 metrora egon behar dutela.

Energia Berritzagarrien Lurralde Plan Sektorialak berak ezartzen du, halaber, 10 hektarea baino gehiago eta 5MW-tik gorako potentzia instalatuta dituzten instalazio fotovoltaikoak baztertu egin behar direla balio estrategiko handiko lursailetatik. Eta kasu honetan, proiektuak hartzen dituen 54 hektareetatik 15 balio estrategiko handiko nekazaritza- eta abeltzaintza-eremu gisa sailkatuta daude.

NOTA DE PRENSA

alkatea.raul@agurain.eus



Agurain reclama que el proyecto fotovoltaico de Ubalza se aleje de los núcleos de Egileor y Alaitza

Pide además que se excluyan las 15 hectáreas de terreno agrícola de alto valor estratégico del proyecto.

20/03/24 Agurain. Coincidiendo con el fin del plazo para formular alegaciones al proyecto de la planta solar fotovoltaica Ubalza, el Ayuntamiento de Agurain ha presentado un informe de alegaciones en el que se solicita a la empresa que modifique dos cuestiones básicas: por un lado, que la planta no se construya a menos de 500 metros de los núcleos de población de Egileor y Alaitza y, por otro lado, que se excluyan del proyecto las 15 hectáreas de terreno agrícola de alto valor estratégico.

Según el informe elaborado por el arquitecto asesor el que se han basado las alegaciones, tres parcelas se ubican a menos de 400 metros de la localidad de Egileor y una cuarta se ubica a menos de 250 metros de la localidad de Alaitza. Sin embargo, el Plan Territorial Sectorial de la Energías Renovables en su aprobación inicial establece que este tipo de proyectos deben estar ubicados, al menos, a 500 metros de los núcleos de población.

El propio Plan Territorial Sectorial de las Energías Renovables también establece que las instalaciones fotovoltaicas que cuenten con más de 10 hectáreas y una potencia instalada superior a 5MW deben ser excluidos los terrenos de alto valor estratégico. Y en este caso, de las 54 hectáreas que ocupa el proyecto, 15 están clasificadas como zona agropecuaria de alto valor estratégico.